
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A
zo zasadania obecného zastupiteľstva Klokoč zo dňa

14.12.2022



Počet poslancov OZ: 4

Prítomní:

1.Radoslav Hruška – starosta obce

2.Ján Baláž, poslanec OZ

3.Ing. Martina Výbošťoková,  poslanec OZ

4.Ján Koreň, poslanec OZ

5.Ján Lazár, poslanec OZ

Ospravedlnený: Marek Sliacky, poslanec OZ, Ing. Ivan Sivok, kontrolór obce

Prezenčná listina tvorí súčasť zápisnice

P r o g r a m :

1.Úvod
2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3.Voľba návrhovej komisie
4.Schvaľovanie programu rokovania obecného zastupiteľstva
5.Schvaľovanie VZN 05/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku
6.Schvaľovanie VZN 06/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a ŠZ
7.Schvaľovanie PHSR - Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 2023 – 2027 platný do
2030
8.Schvaľovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na I polrok 2023
9.Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu finančného rozpočtu na rok 2023 a viacroč-
ného rozpočet na roky 2024-2025
10.Schváľovanie finančného rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného rozpočtu na roky 2024-
2025
11.Schvaľovanie podania žiadosti o NFP v rámci výzvy "Dotácia na podporu funkcií rodiny"
12.Schvaľovanie predaja vlastníctva majetku obce, a to nehnuteľnosti vo výlučnom vlastníc-
tve obce Klokoč, nachádzajúcej sa v k.ú. Klokoč, zapísanej na LV č. 636, vedenom na Okres-
nom úrade v Detve, katastrálny odbor: pozemok KNE - parc.č. 1414, ostatná plocha, o výmere
4702 m2, prevod v rozsahu 84 m2.
13.Schvaľovanie ceny za dodávku pitnej vody.
14.Rôzne
15.Diskusia
16.Čítanie zápisnice
17.Záver.



K bodu 1

Úvod  p. starosta  privítal všetkých prítomných.

K bodu 2

Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.
P. starosta určil zapisovateľku Anna Bellovú a overovateľov zápisnice Jána Koreňa a Ján Lazár
P. Koreň ako overovateľ prehlásil:
„Ako určený overovateľ prehlasujem dnešné zastupiteľstvo za uznášania schopné.“

K bodu 3

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ján Baláž a Ing. Martina Výbošťoková.                                     
Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina  Výbošťoková, Ján 
Lazár.  Nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo členov 
návrhovej komisie Jána Baláža a Ing. Martinu Výbošťokovú.

 K bodu 4

Pán starosta prečítal program rokovania a navrhol vsunutie bodu s názvom Schvaľovanie pridelenia 
1 izb. bytu v nájomnom obecnom dome, záujemcovi o nájom podľa určeného poradovníka.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Program bol schválený.

K bodu 5

Poslanci obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení s VZN č. 05/2022 o miestnych daniach a 
miestnom poplatku. VZN im bolo zaslané do ich emailových schránok. Vo VZN je návrh zvýšiť daň
z nehnuteľnosti,  poplatok TKO a aj poplatok za psa. Poslanci o navýšení diskutovali, prepočítavali 
možné navýšenia za daň z nehnuteľnosti a dohodli sa na zvýšení o 40%. Ďalej diskutovali o  návrhu
poplatku za psa a tam sa zhodli na sume 10 eur za jedného psa.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

Miestny poplatok za komunálne odpady bol ďalšou témou diskusie. Ceny na jedného občana boli 
rôzne, napokon sa poslanci zhodli na sume 32,- eur za jednu osobu.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania



K bodu 6

Poslanci obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení VZN 06/2022 o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a ŠZ. VZN im bolo zaslané do ich emailových schránok. Pani 
A. Bellová informovala o nových finančných pásmach, ktoré schválilo Min. školstva, vedy, 
výskumu a športu platné od 01.01.2023.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania

K bodu 7

Pán starosta informoval poslancov o novom PHSR - Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce
2023 – 2027 platný do 2030, ktorý si obec dala vypracovať. Starosta bližšie poslancom vysvetlil dô-
ležitosť  dokumentu  pre  obec.  Pri  mnohých  projektoch  sú  dotazy  či  daná  aktivita  je  schválená
v PHSR a býva to jedna z podmienok výzvy.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 8

Pán starosta predložil návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2023, ktorý vypracoval 
kontrolór obce Ing.I. Sivok. Poslanci s návrhom súhlasili.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 9

Pán starosta informoval poslancov o stanovisku hlavného kontrolóra obce Ing.I. Sivoka k návrhu fi-
nančného rozpočtu na rok 2023 a viacročného rozpočet na roky 2024-2025 .
Stanovisko  hlavného kontrolóra je prílohou zápisnice.

Stanovisko poslanci vzali na vedomie.

K bodu 10

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli oboznámení pani A. Sliackou s  finančným rozpočtom obce 
na rok 2023 a viacročným  rozpočtom na roky 2024- 2025.                                                                  

K dokumentu nemali žiadne výhrady.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.



K bodu 11

Pán Hruška informoval poslancov o možnosti podania žiadosti o NFP v rámci výzvy "Dotácia na
podporu funkcií rodiny". Je to výzva v rámci, ktorej by obec chcela inovovať detské ihrisko vedľa
obchodu COOP Jednota. Poslanci súhlasili s podaním žiadosti.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 12

Poslanci schválili predaj vlastníctva majetku obce, a to nehnuteľnosti vo výlučnom vlastníctve obce
Klokoč, nachádzajúcej sa v k.ú. Klokoč, zapísanej na LV č. 636, vedenom na Okresnom úrade v
Detve, katastrálny odbor: pozemok KNE - parc.č. 1414, ostatná plocha, o výmere 4702 m2, prevod
v rozsahu 84 m2 pánovi Zatkovskému za cenu 13,50,- eur za 1m2 .

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 13

Pán starosta informoval poslancov, že nakoľko ešte neprišli informácie o cenách za vodné a stočné 
od URSO, navrhuje presun tohto bodu na budúce zasadanie obecného zastupiteľstva. Chce, aby 
poslanci mali objektívne informácie a podľa toho potom schvaľovali výšku vodného a stočného.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania.

K bodu 14

Pán Hruška informoval poslancov, že nájomník z bytového domu, pán Záchenský od 01.01.2023 
odchádza z bytu.  Ďalší, ktorý je v poradí a podal žiadosť o pridelenie jednoizbového bytu je pán 
Blahovský. Poslanci nemali žiadné výhrady.  

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Ján Koreň, Ing. Martina Výbošťoková, Ján 
Lazár nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania

K bodu 15

Rôzne.
Žiadne návrhy na rokovanie neboli.



K bodu 16

V diskusii sa poslanci so starostom dohodli na príprave Vianočného punču. Tento by sa mal 
podávať 22.12.2022.

K bodu 17

p. zapisovateľka prečítala zápisnicu

K bodu 18
Na záver sa pán starosta poďakoval všetkým prítomným.
       
        
   
     overovateľ               overovateľ
      Ján Lazár                           Ján Koreň

Radoslav Hruška
   starosta obce


